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PROTOKÓŁ 0012.10.9.2022 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 20 października 2022 roku  

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00- 14.55 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Angelika 
Garus-Kopertowska.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podatki i opłaty lokalne 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki od nieruchomości 

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  

 
4. Sprawy bieżące: 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych w III kwartale 2022 r. orz aktów 

prawa miejscowego – część tabelaryczna i opisowa  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  
 

 Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w 
kompostowniku przydomowym 
 

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 26 września 2022 r. 
7. Zakończenie posiedzenia  

 
 

  



2 
 

Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 

Podatki i opłaty lokalne 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki od nieruchomości 

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Podatku i Opłat – Aleksandra Strzemecka. Poinformowała, że przedkładany projekt 
uchwały zakłada wzrost stawek o wskaźnik inflacji tj. o 11,8%. Dochody dla 
budżetu miasta wyniosą 4,7 mln. zł.  

Andrzej Matusiak 
 - O ile wzrosną stawki za grunty rolne i dla przedsiębiorców? 
 
Aleksandra Strzemecka 
 - Stawka związana z działalnością gospodarczą wynosi 28,78 zł za 1 m2 
powierzchni użytkowej. Wzrost w stosunku do roku bieżącego wynosi 3 zł. Jeżeli 
chodzi o stawkę podatku od  nieruchomości od gruntów w bieżącym roku wynosiła 
ona 1,03 zł w przyszłym roku planujemy stawkę 1,16 zł.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Panie Prezydencie ile planujemy podnieść pracownikom UM. Mam nadzieję, że 
10% to minimum.  Jakie są Państwa założenia w tym temacie? 
 
Robert Cichowicz 
 - Oczywiście myliśmy o pracownikach i musimy reagować na wzrosty 
wynagrodzeń minimalnych, które są przewidywane. Jesteśmy w stałym  kontakcie  
z organizacjami związkowymi. Odbyło się jedno spotkanie dot. wzrostu 
wynagrodzeń.  Kolejny termin ustalono na ok. 15 listopada 2022 r.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W założeniach do budżetu, które Pani Prezydent składała ile % założyła wzrostu 
wynagrodzeń? 
 
Robert Cichowicz 
 - W tym zakresie jeszcze założeń nie było składanych. Po uzyskaniu informacji z 
Ministerstwa Finansów na tej podstawie będzie można skonstruować założenia do 
budżetu i ewentualne propozycje wzrostu wynagrodzeń dla pracowników. 
Pracujemy również ze związkami zawodowymi nad zmianą tabeli wynagrodzeń  
w poszczególnych grupach. 
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Andrzej Matusiak 
 - Wielokrotnie prosiliśmy, żeby konsultowano z Radnymi budżet, który wysyła się 
do RIO. Od wielu lat się tego nie robi. Radnych traktuje się podmiotowo. Chciałbym 
jeszcze zapytać o kwestię patroli SM i Policji. Czy Strażnicy SM otrzymywali 
możliwość dodatkowych patroli i otrzymywali środki finansowe na to? Proszę, aby 
Komendant SM przyszedł na Komisję Kultury, Sportu i Turystyki w w/w temacie. 
Czy macie Państwo jeszcze jakieś pytania? Szanowni Państwo głosowałbym za 
projektem uchwały pod warunkiem, że pracownicy otrzymają 10% podwyżki. 
Uważam, że są środki finansowe na podwyżki dla pracowników tylko trzeba się 
zmobilizować.  
 
Robert Cichowicz 
 - Pan chciałby, żebyśmy dawali deklaracje bez podstawy finansowej. Dobrze 
Państwo wiecie ,że wynagrodzenia to wydatki bieżące.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Panie Skarbniku czy widomo jaki będzie wzrost wynagrodzeń dla pracowników? 
 
Dariusz Holesz 
 - Nie wiadomo. 15 listopada 2022 r. będzie przedstawiony projekt uchwały 
budżetowej. Państwo Radni informację otrzymają troszkę wcześniej.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy będziemy jeszcze dyskutować na ten temat? 
 
Dariusz Holesz 
 - Dyskutować zawsze można. Od 15 listopada 2022 r. do końca grudnia RM ma 
możliwość zmiany w ramach zaproponowanego budżetu tak żeby nie naruszać 
deficytu. Proszę Państwa z informacji uzyskanych z Ministerstwa Finansów udział 
w PIT to kwota 106 mln. zł. W tym roku to jest 113 mln. zł. w roku poprzednim 
(2021) wykonanie w PIT było 135 mln. zł. Wzrost do minimalnego wynagrodzenia 
to kwota 4 mln. zł.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Czy miasto zna cenę prądu jaka będzie? Byłbym bardzo ostrożny przy składaniu 
jakichkolwiek deklaracji.  
 
Dariusz Holesz 
 - Nikt deklaracji nie składa. Stawka za prąd ma wynosić 795 zł za KW/h. Obecnie 
mamy 500 zł. Obecnie za prąd płacimy 20 mln. zł w mieście po podwyżce będzie 
to ok 32 mln. zł.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Podatku i Opłat – Aleksandra Strzemecka. Poinformowała, że projekt uchwały 
zakłada wzrost stawek o wskaźnik inflacji tj. 11,8%. Jeżeli przyjmiemy 
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zaproponowane stawki zyskamy w budżecie miasta 1 mln. 100 tys. zł. Stawki 
różnicujemy w zależności od roku produkcji pojazdu jak również całkowitej masy 
pojazdu.  

Andrzej Matusiak 
 - Uważam, że w tym roku nie powinniśmy podnosić stawek podatków od środków 
transportowych, aby pokazać, że miasto wspiera firmy transportowe.  
 
Robert Cichowicz 
 - Przez ostatnie 8 lat nie było wzrostu podatku w tym zakresie. Wzrost, który jest 
obecnie proponowany dotyczy najmniej popularnych środków transportu. 
Najbardziej popularne środki transportowe są najmniej obciążone podatkiem.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad. 4 
 
Sprawy bieżące: 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych w III kwartale 2022 r. orz aktów 
prawa miejscowego – część tabelaryczna i opisowa , 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji uchwał.  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej – Honorata Uchto.  

Józef Kubera 
 - Taka kwota wyszła w przetargu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Kiedy można zerwać przetarg? 
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Honorata Uchto 
 - Przepisy reguluje prawo zamówień publicznych. Zerwać przetargu nie można bo 
to jest czynność administracyjna. Można nie wyłonić wykonawcy jeżeli nie spełnia 
warunków określonych w specyfikacji warunków zamówienia.  
 
Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały głosami: za – 2, 
przeciw – 2, wstrzymujących się – 0. 
 
Komisja nie zajęła stanowiska.  
 

 Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej – Honorata Uchto.  

Andrzej Matusiak 
 - Jakie to będzie rodziło skutki dla spółdzielni mieszkaniowych, którzy są 
największymi beneficjentami rozliczania? Czy spowoduje to, że w pierwszym 
momencie będą większe opłaty? 
 
Honorata Uchto 
 - Opłaty będą stosowne do podjętych decyzji. Na razie mamy opłatę 29,50 zł od 
mieszkańca. Jeżeli uchwała zostanie podjęta będzie to 33,80 zł. Druga rzecz 
dotyczy liczby mieszkańców, która zostanie przez poszczególne spółdzielnie 
zadeklarowana w deklaracjach. Spółdzielnie mieszkaniowe składają deklaracje co 
miesiąc. Co miesiąc jest naliczana opłata dla spółdzielni mieszkaniowych. Kolejna 
rzecz dotyczy tego, że spółdzielnie płacą raczej kwartalnie więc my termin 
przesuwamy o jeden miesiąc. Z mojego punktu widzenia wydaje się, że nie będzie 
to miało zbyt wielkiego znaczenia ponieważ nie zdarzyło się z wyjątkiem roku 2015 
aby spółdzielnie mieszkaniowe  nie płaciły terminowo. Jeżeli chodzi o mieszkańców, 
osoby indywidualne jest bardzo dużo osób, które płacą miesięcznie a nawet 
rocznie.  
 
Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały głosami: za – 2, 
przeciw – 2, wstrzymujących się – 0. 
 
Komisja nie zajęła stanowiska.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w 
kompostowniku przydomowym 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
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Ad.5 
 
Wolne głosy i wnioski 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków  

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z dnia 26 września 2022 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.7 

Zakończenie posiedzenia  

Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak 
 
 
 

 
 

 


